
Acta	  :	  AJ11	  -‐2013 !
Lloc	  :	  Escola	  Taula	  Rodona !
Data	  :	  05	  Novembre	  2013 !
Inici	  de	  	  
la	  Junta	  :	  21:30	  
 
Assistents	  :	  Narcís	  Noguera,	  Ta?ana	  Rodríguez,	  Montse	  Oller,	  Ramon	  Corominas,	  David	  
Pros,	   Ana	   Gispert,	   Emiliano	   MarJn,	   David	   Pros,	   Yolanda	   Villafaina,	   Beatriz	   Sánchez,	  
Teresa	  Caravaca,	  Elisabeth	  Altarriba;	  Rosa	  Sáez,	  Gemma	  Macià	  !
Ordre	  del	  dia:	  

1. Novetats	  Comissions	  

2. Dimissió	  Tresorera	  

3. Precs	  i	  Preguntes	  

1.-‐	  Novetats	  Comissions	  

1.1	  La	  comissió	  pedagògica	  exposa	  que	  la	  excursió	  dels	  bolets	  queda	  ajornada	  ja	  que	  pel	  temps	  
que	  fa,	  no	  hi	  ha	  bolets	  que	  recollir.	  En	  cas	  que	  aquesta	  no	  prosperi	  es	  proposarà	  una	  altra	  idea	  
per	  fer	  una	  excursió	  familiar.	  

1.2	  Per	  part	  dels	  casals	  ens	  explicant	  que	  la	  ludoteca	  del	  dia	  04/11	  no	  s’ha	  realitzat	  amb	  Ac?va	  
perquè	  era	  més	  cara	  i	  a	  més	  no	  feien	  cap	  descompte	  pels	  nens	  que	  no	  feien	  us	  del	  menjador.	  
Finalment	  el	  preu	  ofertat	  pel	  Puri	  era	  més	  econòmic	   i	  a	  més	  si	   feien	  rebaixa	  als	  nens	  que	  no	  
anaven	  al	  menjador.	  

A	  par?r	  d’ara,	  degut	  a	  l’experiència	  per	  unes	  cancel·∙lacions,	  es	  farà	  constar	  que	  per	  la	  mateixa	  
fora	  de	  termini	  per	  malal?a	  es	  retornarà	  el	  30%	  del	  mateix.	  

D’altra	  banda	  es	  consolida	  que	  el	  servei	  de	  ludoteca	  NOMÉS	  serà	  pels	  nens	  de	  l’AMPA	  segons	  la	  
FAPAC.	  

El	  Casal	  de	  Nadal	  al	  Puri	  esta	  per	  determinar	  encara,	  ja	  que	  s’ha	  de	  perfilar	  la	  proposta,	  però	  en	  
principi	  serà	  per	  dies.	  

La	   ludoteca	  pel	   03/03	  al	   Taula	  es	  negociarà	  una	  altre	   vegada	  amb	  Ac?va	  però	  es	  ?ndran	  en	  
compte	  més	  opcions	  si	  no	  s’arriba	  a	  cap	  acord.	  

1.3	  A	  la	  comissió	  de	  menjador	  es	  presenta	  Ana	  que	  s’ha	  incorporat	  recentment	  a	  la	  mateixa.	  	  

La	  Rosa	  ens	  explica	  que	  a	  la	  reunió	  del	  menjador	  amb	  els	  pares	  i	  Ac?va	  no	  va	  haver-‐hi	  masses	  
queixes	  per	  part	  dels	  pares	  respecte	  al	  menjar,	  com	  calia	  esperar.	  



L’Ana	   com	   a	   nutricionista	   ens	   comenta	   una	   mica	   el	   tema	   de	   les	   combinacions	   dels	   menús,	  
encara	   que	   les	   troba	   força	   correctes,	   serà	   la	   encarregada	   de	   fer	   les	   surgències	   per?nents	   al	  
menú	  mensual.	  

Arrel	   d’un	   parell	   de	   sor?des	   de	   nens	   del	   centre	   dintre	   de	   l’horari	   de	  menjador,	   s’exposa	   la	  
problemà?ca	  i	  el	  perill	  que	  això	  comporta,	  ja	  que	  aquest	  nens	  de	  primària	  es	  trobaven	  dintre	  
de	  l’horari	  escolar.	  

La	   sor?da	   dels	   nens	   de	   classe	   en	   primària	   es	   controlarà	   finalment	   	   entregant	   un	   llistat	   als	  
profés	   que	   el	   revisaran	   abans	   de	   la	   sor?da,	   però	   els	   professors	   de	   cinquè	   i	   sisè	   no	   estan	  
disposat	  a	  revisar	  aquest	  llistat.	  El	  professorat	  debatrerà	  aquest	  tema	  i	  si	  no	  arriben	  a	  cap	  acord	  
els	  monitors	  pujaran	  a	  recollir	  als	  nens.	  

Aprofitant	  aquest	  tema	  es	  presenten	  varies	  queixes	  per	  la	  sor?da	  dels	  nens	  a	  par?r	  de	  tercer	  i	  
el	  perill	  que	  comporta	  que	  sur?n	  sols	  al	  carrer.	  Es	  comentarà	  aquest	  tema	  al	  Consell	  Escolar.	  

1.4	  Elisabeth	  ens	  comenta	  que	  a	  través	  de	  les	  delegades	  s’ha	  trobat	  varies	  queixes	  respecte	  a	  la	  
forma	   de	   la	   renovació	   de	   dades,	   bàsicament	   perquè	   no	   han	   pogut	   fer	   una	   fotocopia	   de	  
l’imprès.	   Donat	   que	   les	   queixes	   exis?ran	   sempre	   es	   faci	   com	   es	   faci	   ,	   no	   se	   li	   dona	   cap	  
importància.	  

1.5	  Narcís	  no	  te	  cap	  novetat	  a	  la	  comissió	  de	  comunicacions.	  

1.6	  A	  la	  comissió	  de	  festes,	  l’Emi	  ens	  explica	  com	  va	  anar	  la	  Castanyada,	  amb	  la	  complicació	  de	  
coordinació	   amb	   les	   extraescolar	   que	   es	   desenvolupaven	   al	   centre,	   prou	   bé	   encara	   aquest	  
inconvenient.	  Els	  de	  sisè	  van	  obtenir	  260,00€	  amb	  la	  venda	  de	  castanyes,	  es	  varen	  presentar	  22	  
carbasses	  a	  concurs	  i	  es	  van	  repar?r	  caramels.	  

La	  Yoli	  ens	  explica	  que	  ha	  mancat	  una	  mica	  de	  coordinació	  donat	  que	  Belen,	  qui	  es	  responsable	  
de	  les	  extraescolars	  al	  centre,	  no	  estava	  assabentada	  de	  la	  festa,	  per	   lo	  que	  es	  necessita	  més	  
coordinació	  entre	  tots	  els	  departaments.	  

Emi	   aprofita	   per	   explicar-‐nos	   que	   la	   organització	   de	   Carnestoltes	   es	   reunirà	   finalment	   els	  
divendres	  a	  les	  15:30	  i	  els	  dimarts	  a	  les	  21:30	  hores	  a	  la	  Sala	  de	  Professors.	  

Com	  a	  proposta	  per	  la	  festa	  de	  Nadal	  tenim	  el	  dia	  13,	  ja	  que	  divendres	  dia	  20	  es	  farà	  jornada	  
intensiva.	  	  

Aquí	  aprofitem	  per	  proposar	  que	  es	   trac?	  el	   tema	  dels	  horaris	  pels	   fes?vals	  dels	  nens,	   i	  que	  
aquest	  es	  puguin	  fer	  més	  ajustats	  a	  l’horari	  de	  sor?da,	  per	  que	  els	  pares	  no	  hagin	  d’estar	  mitja	  
hora	  llarga	  esperant	  al	  carrer	  que	  tornin	  a	  sor?r	  els	  seus	  fills.	  

1.7	   A	   extraescolars,	   després	   d’un	  mes	   funcionant,	   totes	   van	   fluint	   sense	   incidències,	   encara	  
però	   que	   tornem	  al	   tema	  de	   coordinar-‐nos	   tots	   una	  mica	  més,	   a	   nivell	   de	  Ampa,	   per	   evitar	  
incidències	   com	   la	   trobada	   de	   Festes	   i	   Extraescolars	   el	   dia	   de	   la	   Castanyada	   que	   es	   podrien	  
haver	  solucionar	  si	  tots	  es?guéssim	  més	  al	  corrent	  de	  determinats	  actes.	  

Yolanda	  demana	  a	  Tere	  que	  expliqui	  una	  mica	  el	  tema	  de	  les	  signatures	  dels	  contractes	  que	  li	  
han	  demanat	  a	  Belén.	  Senzillament	  es	  tracta	  de	  signar	  els	  contractes	  amb	  les	  noves	  Empreses	  
que	  treballen	  amb	  extraescolar	  amb	  un	  contracte	  ?pus	  Standard	  del	  que	  ja	  disposem	  i	  que	  ja	  



se'ls	  ha	  enviat	  a	  Belén.	  Tere	  recollirà	  les	  dades	  de	  aquestes	  empreses	  i	  se’ls	  remetrà	  a	  Belen	  per	  
tal	  que	  ella	  els	  formalitzi.	  

Aquestes	  empreses	  ens	  haurien	  de	  enviar	  cada	  mes	  les	  dades	  actualitzades	  per	  poder	  treballar.	  

!
2.-‐	  Dimissió	  de	  tresorera	  

La	  Presidenta	  ens	  explica	  que	  novament	  tenim	  una	  baixa	  ja	  que	  Gemma	  no	  es	  veu	  preparada	  
per	  realitzar	  la	  tasca	  de	  tresorera.	  Encara	  que	  la	  Presidenta	  esta	  disposada	  a	  realitzar	  aquesta	  
feina	   es	   necessitaria	   un	   nom	   d’algú	   que	   es?gui	   com	   a	   “cabeza	   visible”	   de	   la	   tresoreria.	  
Aprofitant	  que	  es	  troba	  aquí	  en	  Ramon	  Corominas,	  que	  es	  va	  oferir	  en	  la	  primera	  reunió	  amb	  
els	  pares	  com	  a	  voluntari	  per	  aquesta	  tasca,	  se’l	  torna	  a	  recaptar	  com	  a	  tresorer	  i	  es	  posarà	  en	  
contacte	  amb	  la	  Yoli	  per	  fer	  el	  traspàs.	  

Aprofita	   per	   insis?r	   a	   totes	   les	   comissions	   en	   el	   tema	   de	   treballar	   sota	   pressupost	   aquest	  
exercici.	  

!
3.-‐	  Precs	  i	  Preguntes	  

Ja	   que	   s’apropa	   el	   Nadal,	   surt	   el	   tema	   del	   calendari	   de	   Nadal	   dels	   nens.	   L’any	   passat	   no	   va	  
agradar	  molt	  el	  format	  realitzat	  i	  es	  comenta	  tornar	  a	  demanar	  al	  pare	  de	  la	  Magalí.	  

Es	  decideix	  que,	  aquest	  any,	   l’Ampa	  regalarà	  els	  calendaris,	  donat	  que	   l’any	  passat	  van	  donar	  
beneficis,	   i	   es	   comentarà	   directament	   amb	  Magalí	   si	   el	   seu	   pare	   pot	   encarregar-‐se	   d’aquest	  
tema.	  

Encara	   això	   es	   buscaran	   varies	   opcions	   d’impressió	   i,	   en	   cas	   de	   que	   el	   pare	   de	   Magalí	   no	  
pugues	  realitzar	  al	  tasca,	  tornaríem	  a	  buscar	  opcions.	  

Arrel	  del	  comentari	  rebut	  d’un	  pare	  al	  Facebook	  de	  l’Ampa	  que	  va	  desencadenar	  un	  malentès	  
per	  la	  mala	  interpretació	  de	  la	  lectura	  de	  la	  web	  i	  un	  seguit	  de	  comentaris	  per	  altres	  pares	  que,	  
obeeixen,	  a	   la	  desinformació	  per	  part	  d’aquests	   ,	  queixant-‐se	  de	  coses	  com	  que	  pel	  preu	  que	  
paguen	  se	  li	  podrien	  fer	  unes	  fotocopies,	  es	  comenta	  que	  seria	  molt	  interesant	  publicar	  algun	  
?pus	  de	  text	  explicant	  el	   treball	  que	  realitza	   l’Ampa,	  de	  forma	  detallada	   i	  explicita,	  per	  evitar	  
malentesos	  d’aquest	  ?pus	  que	  desfiguren	  la	  imatge	  de	  l’AMPA.	  

Molts	  pares	  obliden	  que,	  les	  persones	  que	  hi	  som	  a	  l’AMPA,	  som	  pares	  que	  dediquem	  el	  nostre	  
temps	  lliure	  a	  millorar	  la	  situació	  dels	  nens	  a	  l’escola,	  la	  dels	  nostres	  fills	  (nostres	  i	  seus)	  i	  que,	  
sense	  aquest	  treball	  que	  realitzant	  tot	  un	  seguit	  de	  pares	  de	  forma	  voluntària	  i	  altruista,	  molts	  
beneficis	  dels	  que	  desfruiten	  els	  nostres	  fills	  no	  hi	  serien.	  


